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前言

　　英语学习是通过整合、加工和处理语言信息的过程来实现的。
阅读和听力是人们接受语言信息的重要途径，而良好的听力水平是人们语言交际的重要前提。
在实际生活中，由于语言学习者往往无法控制所听语言材料的语速、语言清晰度以及说话人的言语表
达特点，因此，对于一些语言学习者来说，要做到在有限的时间内准确地理解并掌握说话人的意思是
一项具有相当难度的学习任务。
听的能力不仅与听的技巧及其熟练程度直接相关，而且与听者的说、读、写的语言能力、文化知识以
及思维能力等都有密切的关系。
提高听力的过程是-个不断掌握技巧、丰富社会文化背景知识，同时锻炼分析归纳能力、推理判断能力
的综合性训练和实践过程。
在各种各样的听力素材中，英语新闻因为其内容广泛、难度层次明晰、发音标准等特点，而受到广大
英语学习者和爱好者的喜爱，收听英语新闻是提高听力能力的-个重要手段。
　　练好英语听力，其实并无捷径可走，只有经常听、反复听。
《新闻英语听力大突破》正是为迎合广大英语学习者和爱好者的这种需要而特别奉献，其核心就是突
破、突破、再突破。
本套丛书所有听力内容素材均来自于国外著名电台、电视台的每日新闻播报和英语学习栏目，新闻内
容涉及政治、经济、娱乐、体育、科技等方面，篇幅长短适中，鲜活生动、丰富有趣。
丛书的语音文件均来自著名电台或电视广播的原汁原味的新闻报道,让您在锻炼听力的同时，还可以领
略世界的精彩，了解国际上发生的重大事件，紧跟时代脉搏。
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内容概要

本书将收听和阅读融为一体，内容新颖。
本书选取时事政治、世界经济、社会问题和科技前沿的众多热点话题，多角度全方位解读新闻事件；
附带的语音素材均为近年来主要英语国家各大新闻媒体，如BBC，VOA，CNN等公开播放的内容，融
合了实效性和可读性。
本书为英语学习者和爱好者练习听力、获得时事信息，提供了一种综合性、趣味性的学习方式。
    本书适合语言学习者作为提高听力、锻炼听力的必备书，也可作为在校大学生的听力素材参考书。
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章节摘录

　　House Committee on Homeland Security about how the Intemet has becomethe weapon of choice for
terrorists and other radicals. Their testimony comesin the wake of the passage in the House of the Violent
Radicalization andHomegrown Terrorism Prevention Act of 2007. The centerpiece of thatlegislation is the creation
of a National Commission to study violentradicalization and to determine the best way to combat it.　　Bruce
Hoffman, a professor at Georgetown University says the nearlimitless communications options the Intemet
provides such groups is essentialto their survival. "Without an effective communications strategy, a
terroristmovement would be unable to assure a continued flow of new recruits into itsranks, motivate and inspire
existing members as well as expand the pool ofactive supporters and passive sympathizers from which terrorism
also drawsits sustenance," he said.　　Rita Katz of the private SITE Institute, which tracks terrorist websites,says
the Internet enables terror groups such as al-Qaida to exist despite themoney the United States and other nations
spend to fight them on the ground."Though guns, IEDs （improvised explosive devices） and other weapons
arenecessary for terrorists to remain dangerous, the Interuet is what enables themto coordinate, share information,
recruit new members and propagate theirideology. If we do not treat the Internet as a crucial battleground in the
war onterror we will not be able to defeat the jihadist threat. The virtual jihadi networkhas replaced al-Qaida
training camps," she said.　　The Internet is a tool not just for Islamic radicals, but for all types ofextremists.　
　Parry Aftab, an attorney who specializes in Internet issues that affectchildren, says these groups are using the
Web to recruit bored, middle-classyoung people with access to technology. "Kids who would have never
beenexposed to this otherwise -- who are not Muslims, who are not normallyinterested in radical groups, who see it
as a way to become included, a way tobecome famous, a way to become in （popular） , a way to find a place
tobelong," she said.
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